
 Protokoll 

 
 
Möte med föreningar 
 
Plats: Teams  
Datum 221120 
Tid kl 18-19.30   Max mötes?d 90min 
 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet 

2. Närvarande 

Se rapport från föreningra 

3. Rapport från föreningarna 

Bläsmåla: Just nu dubbla ordföranden, allt löper på 
 

Carlstad: allt flyter på, 58 medlemmar var av 29 med licens. Lägst antal på 
träning 14st, ekonomi god. 

 
City: föreningen har tappat elitspelare och även lite på bredden, en junior u<agen =ll 
tävling i Holland. 

 
Dalicus: Vi är 5 medlemmar 2 har licens i år, samverkan med Fagerst/Skinnska?eberg 
i riksserien. 
 
Fagersta/SkinnskaNeberg: PosiCv trend eDer fly? Cll nya lokaler 
 
Köping: Bra ekonomi, allt rullar på. 
 
Mora DK: ny kassör, ny revisor, nöjd med stöd för spelare Cll Holland. Sökt stöd i fond,  
40 medlemmar 20 akCva 7 med licens, skolverksamhet med RF/SISU, bra ekonomi. 
 
Ovansiljan: Flyter på, 14 medlemmar,6 st med licen, annonserar för rekrytering fler 
medlemmar.  
 
Slaggpilen: står utan lokal, ökat antal medlemmar 26 st idag varav 15 har licens, 
träning sker hemma hos varandra eller hos andra klubbar 
 
Tuna: 14 medlemmar, lite liten lokal, fungerar bra eDer tävling, 8 st med licens. 
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4. Info från styrelsen 

Kassör: Bra ekonomi, SDF fick återstartsstöd, tydligare beskrivning vad som gäller vid 
licensiering, 2st ansökningar om resebidrag har inkommit Cll styrelsen och styrelsen 
har godkänt flygresekostnad mot kvi?o. 
 
TK/SK: föreningar sen anmälan om a? arrangera DR, det var tydliga problem med 
skrivare vid första sammandraget Svealandsserien. 
Dåligt intresse junior verksamhet. 
 
Ordföranden: Informerade om a? dom nordliga SDF har få? frågan om a? arrangera 
Sweden Cup 2023, Fagersta har kollat med Brukshotellet, beslut om a? ansöka skall 
vara inne senast sista november. 
 

5. Info Valberedningen 

Ordföranden informerar a? han kommer ha e? möte med valberedningen och 
överlämna vilka poster som är valbara, eDer det så kontaktar valberedningen 
föreningar för a? ragga möjliga styrelseledamöter. 
 

6. Info SvDF årsmöte 

Ordföranden påtalade vikten av a< alla föreningar skall skicka in sina handlingar så a< 
rä< röster =lldelas förening inför kommande Årsstämma SvDF. 
 

7. Kommunika?onsplan 

Ordförande föredrog vikten av en kommunika=onsplan, då alla inte förstå< a< vi 
skulle besluta om den på de<a möte så beslutades a< den skickas ut =ll föreningarna 
igen och ger föreningarna 2 extra veckor för a< y<ra sig, eIer det så beslutas en 
kommunika=onsplan av styrelsen, de<a då vi sam=digt kommer a< lansera den nya 
hemsidan i januari 2023 
 

8. NyN mötesdatum i februari 

Styrelsen skickar ut e< ny< datum i februari. Vi beslutade a< söndag kl 18 är en bra 
dag, mötes=d max 90 minuter 
 

9. Övriga frågor (?ll styrelsen aN ?Na på och tas upp på nästa möte) 

Carlstad påtalade a< ny skrivelse behövs angående tävlingsbestämmelser, styrelsen 
påtalade a< det kanske inte var bra a< göra för stora ändringar under pågående 
tävlingsår, men vi kommer ändra den punkt som hänvisar =ll SvDF bestämmelser. 

 
City lyIe frågan angående arrangemang av RS juniortävling i förbundet, styrelsen 
lämnar över den funderingen =ll TK/SK. 
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Vid pennan    
Ordförande     
 
 
Micael Hjälte 


